
Social- og Indenrigsudvalget

Til: Social- og indenrigsministeren

Dato: 3. juli 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 9
Med Barnets Reform indførtes en ny type plejefamilie - kommunale plejefami-
lier, der skulle håndtere børn med komplekse problemer. En analyse fra KO-
RA fra december 2014: "Evaluering af kommunernes anvendelse af plejefami-
lier med særlige opgaver – delrapport 4" viser, at antallet af kommuner der
bruger kommunale plejefamilier eller andre specialiserede plejefamilier var
uændret og endda lidt faldende fra 2012 til 2013. Hvordan vil ministeren for-
klare dette – og er ministeren tryg ved denne udvikling?
Spørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2014-15, 1. samling jf.
SOU alm. del - spm. 348.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Adsbøl (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karina.Adsbol@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Maja Panduro
formand
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